
Saimnieku atsauksmes par rudens akciju 

"Atvērtās dienas laukos" 

 
Mēs esam apzvanījuši visus saimniekus, kas piedalījās akcijā un, kuri bija sazvanāmi nedēļu pēc akcijas. 

Paldies visiem saimniekiem par sniegtajām atsauksmēm un ieteikumiem uz nākamajām akcijām. Mēs 

ņemsim vērā jūsu ieteikumus, plānojot turpmākas aktivitātes. 

 

Mājas nosaukums Atsauksmes no saimniekiem Apmeklētāju 
skaits 

Viesu nams "Vītoli" 

Mūsu viesu mājā "Vītoli" Kolkā bija ģimene no 
Ventspils, pārītis no Vācijas un Latvijas meitene ar 
angļu puisi, kopā 6 cilvēki. Īpaši gan par atvērtajām 
dienām neviens neko neminēja. 
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Straupes akmeņkaļu 
darbnīca 

Ceļotāju aktivitāte bija minimāla. Nebija pilnīgi 
neviens apmeklētājs, arī neviena zvana. Ar akcijas 
norisi esmu apmierināts. Kopumā nebija ko novērot 
un domāju, ka jāturpina - varbūt kāds kādreiz 
atbrauks. Kopumā esmu par šādu akciju veidošanu. 
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Salmu muzejs - 
darbnīca "Salmu lietas" 

Salīdzinot ar pavasara "Atvērtām dienām", tad šoreiz 
interese bija lielāka. Pārsvarā tās bija ģimenes. 
Apmeklētāji pārsvarā atsaucās uz Statoilā 
ievietotajiem bukletiņiem. Bija, kas tikai skatījās, bet 
bija, kas darbojās radošajā darbnīcā. Iespējams 
cilvēkus ietekmēja laika prognoze šai nedēļai. Katrs 
gribēja izbaudīt pēdējo atvasaras, silto un sauaino 
dienu. Apmeklētāji bija no Saldus, Rīgas, Liepājas, 
Jūrmalas, Dobeles un Tukuma. 
Apmeklētāji bija apmierināti par akciju, uzzināja par 
vietām, kur nekad nebija bijuši. 
Protams, akcija ir kā atgādinājums un pat ieteikums, 
kur cilvēkiem aizbraukt, atpūsties utt.. 

Saimnieki 
precīzu skaitu 

norādīt 
nevarēja. 

Very Berry 

Ekskursijām pilna nedēļas nogale aizvadīta! Liels 
prieks par visiem interesentiem, kas akcijas "Atvērtās 
dienas laukos" ietvaros šajā nedēļas nogalē bija 
ieradušies uz ekskursiju VERY BERRY ražotnē. Kopā 
purvu un cehu izrādījām 120 cilvēkiem! 
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Smuku muiža 

Prieks bija uzņemt jaunus viesus mūsu muižā. 
Secinājumi, ieteikumi: 
1.Cilvēki zina un piedalās šajā akcijā; 
2.Cilvēkiem patīk apceļot Latviju un redzēt to sakoptu 
un skaistu; 
3.Mums ir iespēja iegūt vairāk klientu. 

Saimnieki 
precīzu skaitu 

norādīt 
nevarēja. 

Piekūni 
Atvērtajās dienās apmeklētāji šoreiz bija mazāk kā 
pavasarī. Bija viens cilvēks + viens suns :) svētdienā. 
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Straupes lauku labumu 
tirdziņš 

’’Straupes lauku labumu tirdziņā” dzirdēju labas 
atsauksmes par akciju. Tās nāca no pārdevējiem, 
kuriem otra puse vai citi ģimenes locekļi bija palikuši 
mājās, jo bija pieteikušās grupas ražotnes 

Precīzu skaitu 
norādīt 

nevarēja 



apmeklējumam. Viņi bija iepriecināti par lielo 
aktivitāti un stāstīja, ka  "ir daudz labāk nekā 
pavasarī". 
Jāpiemin, ka šie pārdevēji bija saistīti ar pārtikas 
ražošanu (saldējums, vīns). 
Viens no mūsu novada amatniekiem, kurš bija atvēris 
savas durvis ceļotājiem, grupas nesagaidīja. Cik 
sapratu no stāstītā, tad saistībā ar akciju bija ieradies 
tikai kāds pāris. Amatnieks arī bēdājās, ka nebiju 
viņam piegādājusi uzlīmītes ar akcijas nosaukumu. 
Pavasarī viņam tas bija paticis, jo varēja dāvināt 
apmeklētājiem. 
Straupes lauku labumu tirdziņā neviens no 
apmeklētājiem skaļi neatzinās , ka ieradies, akcijas 
atvilināts. Laiks bija labs, cilvēku daudz un tie, kas 
pirka, tie mērķtiecīgi pirka to, ko gribēja, nevis 
meklēja atlaidi. Atlaide noderēja vienīgi vīna 
pircējiem, kuri nevarēja izvēlēties un beigu beigās 
apstājās pie tā, kam bija atlaide. 
Vārdu sakot, tirdziņa dalībai Akcijā laikam nav īsti 
nekāda nozīme. Tik un tā mēs gribam teikt lielus 
paldies vārdus akcijas īstenotājiem. Tirdziņam 
vienmēr nāks par labu, ja to kaut kur kaut kādā veidā 
pieminēs. Jo, ja kāds neatbrauca tagad, gan atbrauks 
citreiz. 
No malas vērojot šo pasākumu, šķiet: 
1) veiksmīgs ir risinājums, ka tas ilgst divas dienas 
(pavasarī, cik esmu dzirdējusi, mājas atvērēji bija 
noguruši no trīsdienu dežūras); 
2) bija lieliski, asprātīgi un vilinoši dalībnieku 
pieteikuma teikumi!!!! 
3) domāju, akcijā varētu labāk veikties pārtikas 
gatavotājiem; 
4) ir vērts akciju turpināt, padarot atvērtās diena 
laukos par tradicionālu, pašsaprotamu pasākumu. Vai 
tas būs iespējams, nezinu. Prasa no LC daudz darba, 
līdzekļu un pūļu. Vai kāds cits to var uzņemties? 
Pašvaldības? Nezinu. Palaist akciju, lai tā rit pati? 
Mērķis jau ir, lai akcija pārvērstos normālā, ceļotājam 
pieejamā tūrisma piedāvājumā. Taču pašlaik tā kā vēl 
par agru..’’ 

Zirgu sēta "Klajumi" 

Zirgu sētā Klajumi saistībā ar Atvērtajām dienām 
laukos 21. septembrī bija 6 personas: 4 pieaugušie un 
2 bērni. Šie cilvēki bija no Daugavpils. 
Es domāju, kaut arī tas nav liels ceļotāju skaits, 
informācija tikusi izplatīta un iespējams, ka ceļotāji 
iebrauks citā laikā. 
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Valmiermuižas alus 
darītava 

Jāsaka, ka ceļotāju aktivitāte sestdien bija milzīga un 
daudzām grupām, arī lielajām, nācās atteikt. Kopumā 
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šajā dienā uzņēmām 139 ciemiņus. 
Tomēr neviens no viņiem nebija pieteicies kā šīs 
akcijas dalībnieks. Kad visas grupas jau bija 
saplānotas, tad gan nelielai ceļotāju grupiņai, kas 
atsaucās uz akciju, nācās atteikt. 
Svētdienā aktivitāte bija daudz mazāka - pie mums 
ciemojās 15 ciemiņi, viena grupa pēdējā brīdi atteica. 
Kopumā nedēļas nogalē uzņēmām 154 ceļotājus. 

Zvārtavas pils 

Aktivitāte salīdzinot ar ikdienas ekskursantiem bija 
lielāka. Sestdien iebrauca 12 cilvēki, svētdien 16 
cilvēki. Nakšņotāji gan akcijas norises ietvaros nebija. 
Ceļotāji bija no Rīgas, Valmieras, Smiltenes, Cēsīm, 
Madonas. Protams, ka esmu apmierināts ar akciju, jo 
tā tomēr piesaista vairāk apmeklētāju. Jāturpina šādi 
akciju pasākumi. 
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Saimniecība "Baloži" 

Apmeklētāja bija viena Ventspils tūrisma aģentūras 
pārstāve - par ko ir milzīgs prieks, jo viņa mūsu 
darbību ir atbalstījusi vienmēr un vairāk neka mēs to 
prasam! Paldies viņai par to. Droši vien pašiem vairāk 
bija jāiesaistās akcijas reklamēšanā, bet nepietika 
naudas līdzekļu. Ventspils puses iedzīvotāji ir visai 
kūtri un nespēj iedomāties, ka varētu uz laukiem 
izbraukt. Daudz cilvēku un jauniešu laiku pavada pie 
datoriem un ir grūti viņus pierunāt - vērot dabu, 
izbraukt uz laukiem un pavērties apkārt. Atvērtās 
lauku dienas ir jātaisa un vairāk japievēršas varbūt 
skolēniem, kurus mudināt ar klasēm apbraukt Latviju 
un izbaudīt lauku dzīvi. 
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Aglonas Cakuli 

Mūsu pirtiņu apmeklēja 2 mazas grupiņas: no Rīgas 
reģiona - 2 personas un no Latgales reģiona - 4 
personas. Esam apmierināti ar akcijas norisi. Akcija 
varētu arī noritēt ziemas sezonā, jo tas tūristiem ir 
samērā klusais ceļojumu laiks un ar akcijām varētu 
viņus piesaistīt arī ziemas sezonā MAZLIET izbraukt 
un paceļot! 
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Lejas Varicēni 

Lejas Varicēnus apmeklēja kopā 6 grupas - 3 bērni un 
15 pieaugušie (8 vīrieši un 7 sievietes). Divas grupas 
bija no Rīgas (6 cilvēki) no Valmieras (2) un pārējie 
vietējie - smiltenieši. Atsauksmes no ceļotāju puses 
bija ļoti labas. Tiesa piedāvātajā darbnīcā - grozus pīt, 
vēlējās darboties vien 4 apmeklētāji, taču laika 
trūkuma dēļ darbnīcai varēja veltīt nepilnu stundu - 
viņi vēlējās apmeklēt vēl citas LC akcijas vietas. Bērni 
vēlējās apskatīt un pabarot zvēriņus. Lielos interesēja 
Zaļais dzīvesveids un permakultūras projekti. 
Kopumā mēs, kā viesu uzņēmēji, jūtamies 
apmierināti, jo grupas (bez sarunāšanas) nepārklājās 
un bija iespējams katram viesim veltīt laiku. Ideja ir 
laba un to vajag turpināt. Nākamajā solāmies paši 
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apceļot Latviju kopā ar mūsu bērniem 

Zemnieku saimniecība 
"Sproģi" 

"Man tā bija pazaudēta puse dienas laikā, kad katra 
minūte dārga. Pieteicās grupa pa ceļam uz Liepāju 
svētdienas rītā (it kā no Lapmežciema), pat divreiz 
zvanīja, bet svētdienā no viesiem ne čiku, ne grabu. 
Pusdienlaikā vācu nost viesiem sarūpēto, un gāju pie 
savām ābelēm. Diez vai vēl kādreiz ļaušos tā sevi 
nerrot, jo pieteikties ar zvanu var jebkurš jokdaris. 
Atbildības nekādas. Vairāk nebija ne zvanu, ne 
interesentu dzīvā veidā, jo mums Durbē notika 
gadskārtējā Ābolu diena. Protams, arī līdzdalība tajā 
man nebija iespējama." 

0 

 
 
 
 

 
Krūmmelleņu ogu 

audzētava ''Arosa-R'' 
 

Apmeklētāju bija ļoti daudz, svētdien reģistrējām 
apmēram 52 ģimenes, sestdien bija nedaudz mazāk, 
kaut kā nesanāca visus pierakstīt. Bija ģimenes ar 
bērniem un pat bēbīšiem. Sākot no kādiem 4 gadiem , 
visiem  līdzi bija spainīši un no lauka nāca atpakaļ ar 
pilniem, teica , ka paši lasījuši. Ceļotāji bija ieradušies 
no visām malām Rīgas, Jelgavas, Talsiem, Tukuma, 
Dobeles, Ogre, Bauskas, Iecavas, Ērgļiem (visus 
neapjautājām). Ar akciju esam apmierināti, vienīgi 
mums trūkst labiekārtošana lai interesenti varētu arī 
atpūsties un ieturēt līdz paņemtās maizītes. Ļoti 
daudzi vispār nezināja, ka tādas ogas tiek audzētas un 
tik lielā daudzumā. Pārsvarā visi gribēja salasīt ogas 
sev, bija arī tīrie ekskursanti, kuri apskatīja 
šķirošanas telpas un ogu fasēšanas līniju. Kopumā,  
akcija bija izdevusies, jo bija burvīgas, saulainas  
atvasaras dienas un mums pat, dēļ šīs akcijas, radās 
domas vai nevajadzētu attīstīt bio-tūrismu, ar ogu 
lasīšanu sev, atpūtu un nelielu izklaidi, vismaz 
bērniem. Jo jau šobrīd viena kompānija, kura 
apmeklēja mūsu saimniecību, grib šo svētdien atzīmēt 
jubileju, atbraucot pie mums un kopīgi salasot ogas. 

Ap 150 

SIA  " Antek" 
Mājražotāja 

Pati akcija ļoti patika! Akcija kopumā ir izdevusies, tā 
turpināt. Paldies par iespēju. Nu mīnusiņš, ka lielākā 
daļa cilvēki nezvana iepriekš. 
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Piebalgas Porcelāna 
Fabrika 

Apmeklētāji uz akciju bija tikai 2! Bet tur ir mūsu 
vaina, paši nereklamējām nemaz! Mums bija arī citi 
apmeklētāji, kuri par akciju nezināja. Būtībā šobrīd ir 
skolēnu un skolotāju ekskursijas, tik daudz, ka knapi 
tiekam galā, tā kā mums šī akcija šoreiz nebija tik 
nozīmīga, bet katrā ziņā, nekad neatteiksimies 
piedalīties! 
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Daba Laba 
Cilvēki zināja uz kurieni brauc, saimnieks priecīgs, ka 
tūrisma sezonu var pavilkt garāku, kā arī pašam 
prieks, ka piedalījās. 
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Suitu Maize 
Zināja par akciju, zināja, kur brauc, kā arī pati 
saimniece bija apmierināta ar akcijas norisi. 

Viena ģimene 



Liepājas Amatnieku 
nams 

Nebiji daudz apmeklētāji, bet tie, kas ieradās zināja 
par akcijas norisi. 

20 

Garīkas 

Cilvēki zināja uz kurieni brauc, bja tādi, kas pieteicās, 
bet neatbrauca, daudzi brauca bez pieteikšanās. Visā 
visumā saimnieks bija apmierināts, teica, ka noteikti 
labais laiks arī palīdzēja, un cilvēku skaitu palielināja. 
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Krimuldas muiža 

Domājam, ka šī akcija ir atbalstāma arī turpmāk, tā ir 
nedaudz līdzīga piļu un muižu apceļošanai, kas arī 
cilvēkiem ļoti patika un daudzi jautāja, kad būs atkal. 
Citu gadu varbūt mēs uz vietas vairāk piestrādāsim 
pie interesantas programmas - vismaz vienā no 
dienām. Vai būs iespēja redzēt kopējo apkopojumu 
par šo akciju? Pie mums bija ap 100 apmeklētāju no 
Rīgas ap 95%, Bauskas, Smiltenes, Ventspils, Talsiem. 
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Meduspils 
Cilvēku bija maz, salīdzinot ar pavasara akciju. 
Saimnieks īsti nezina, kāpēc šoreiz tik maza aktivitāte. 
Bija gaidījis lielāku. 
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Dzintarlāči Cilvēku nebija, viena mašīna nobrauca garām 0 

z/s Rūķīšu tēja Maza cilvēku aktivitāte. 3 

Pētera Upīša ceriņu 
dārzs 

Pētera Upīša piemiņas muzeju un dārzu apmeklēja 
apm. 30 cilvēki. No mūsu puses nebija nekāda 
reklāma - gatavojamies Āboldienai 27. septembrī. 
Paļāvāmies tikai uz jums. Apmeklētāji bija jaunas 
ģimenes ar vai bez bērniem, arī pensionāru ģimenes. 
Informāciju daļa bija saņēmuši Kalnciema ielas 
tirdziņā. (Liela daļa apmeklētāji bija šī tirdziņa 
auditorija) vai "kaut kur dzirdējuši". 
Šādā vai līdzīgā pasākumā labprāt piedalītos atkārtoti. 
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Lielgrodes 

Laiks bija labs, tāpēc arī daudz apmeklētāju, draugu 
un cilvēku kopas, cilvēki bija ļoti apmierināti, 
saimnieks arī bija apmierināts, gan ar akciju, gan ar 
tās norisi. Degustācijas un apmeklējumi bija par brīvu. 
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SIA Krupis 
Saimniece bija ļoti neapmierināta un nevēlējās 
apspriest šo akciju. 

0 

Meždruvas-1 

Cilvēku pieplūdums bija, arī produkciju pirka, 
saimniece bija apmierināta. 

Saimnieki 
precīzu skaitu 

norādīt 
nevarēja. 

Lielkalni 

Bija daudz vairk nekā pavasarī, dažāda vecuma 
cilvēki. Uz ogu lasīšanu gan neviens neieradās, 
interesējās par produkciju, vēlējās konsultācijas. 
Saimniece bija apmierināta. 
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Pīlādži 
Švaki gāja, cilvēku interese nebija liela, cilvēki arī 
nezināja, ko vēlas redzēt! 
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Liepas 
Sezona arī sākusies, tāpēc saimniece nemācēja teikt, 
vai cilvēki brauca sakarā ar Atvērtajām dienām, vai 
iemaldījās tāpat. Saimniece ir apmierināta ar akciju. 
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Peoniju 
dārzs/stādaudzētava 

"Ziedoņi" 

Šogad mums bija trīs ģimenes, kopā 8 apmeklētāji 
(šajās dienās bija arī grupa ar 25 cilvēkiem, bet tie 
brauca neatkarīgi no akcijas, lai gan izmantoja akcijas 
piedāvājumu - uz ugunskura vārītu zupu, ko mēs 
parasti nepiedāvājam). Aktivitāte gandrīz tāda pati kā 
pavasara akcijā, kad bija 2 ģimenes. Visas 3 ģimenes 
atsaucās uz to, ka bija dzirdējuši Ziedoņu pārstāvi 
radio raidījumā "Kā labāk dzīvot". Tā kā varam 
secināt, ka tā ir iedarbīga reklāma. Varu ieteikt 
mēģināt biežāk aicināt biedrus uz radio un citiem 
medijiem. Divas ģimenes bija no Kurzemes - Saldus 
un Ezeres. Un viena ģimene bija Jūrmala/Rīga. 
Kopumā akcija īpaši lielu aktivitāti neradīja, mūsu 
kapacitāte noteikti ir lielāka, varam uzņemt vairāk 
tūristu. Visas trīs ģimenes interesēja ne tik daudz 
mūsu speciālais piedāvājums - zupa uz ugunuskura 
un ķirbji, bet vairāk mūsu pamatnodarbošanās - 
peonijas. Cilvēki bija speciāli braukuši, lai uzzinātu 
vairāk par peonijām. Taču kopumā, tieši šīs akcijas dēļ 
šie cilvēki pie mums atbrauca, tā kā tā ir zināma 
reklāma, un noteikti nāk par labu. Varam tikai cerēt 
uz vēl lielāku aktivitāti nākotnē. 
Iespējams, ka cilvēku nebija daudz tādēļ, ka Kuldīgas 
novadā bijām vienīgie akcijas dalībnieki un cilvēki 
izvēlējās vietas, kur piedāvājums ir blīvāks. Varbūt 
nākotnē Lauku ceļotājs var piedāvāt jau gatavus 
maršrutus, kur atkarībā no reģiona, ko cilvēks vēlas 
apmeklēt, būtu maršruts ar, teiksim, trim vai četrām 
saimniecībām. 
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Atpūtas un sporta 
komplekss 

"Trīssaliņas" 

Šoreiz pie mums salīdzinājumā ar pirmo akciju, 
cilvēku bija krietni vairāk. Protams, tas skaitlis nav 
nekāds lielais, bet, ja pagājušā reizē bija tikai kādi 5, 
tad šoreiz tieši uz akciju atbrauca 67, plus 18 cilvēki 
izmantoja atlaidi, jo šajās dienās atpūtās pie mums 
mājiņās. Tātad kopā 85 cilvēki šoreiz pie mums 
apmeklēja Atvērtās dienas laukos. 
Pirmkārt, domāju, ka daudzi izmantoja lielisko laiku, 
jo bija skaidrs, ka šīs būs pēdējās jaukās brīvdienas 
šogad, un daļa bija arī pamanījuši manis izvietoto 
informāciju mūsu sociālajos tīklos draugiem.lv un 
facebook.com. Īpaši gan neizjautājām, no kurienes 
bija apmeklētāji, bet tas, ko zinu, tā bija Smiltene, 
Valmiera, Carnikava, bet pārsvarā domāju, ka tepat 
vietējie Smiltenes, Vidzemes iedzīvotāji. Domāju, ka 
akcija ir ļoti veiksmīgs projekts un iesāktais jāturpina! 
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Dimantu kalns 

Gāja labi, saimnieks bija apmierināts, brauca cilvēki 
gan no tuvākiem, gan no tālākiem rajoniem. Cilvēki 
pieteicās pirms braukšanas un bija informēti par 
akciju. Saimnieks noteikti vēlas piedalīties arī 
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turpmākās šāda veida akcijās. 

Gaidas 

Bija liela interese par avenēm un putnu saimniecību, 
braukāt ar vilcieniņu. Saimniece ļoti priecīga par 
akcijas norisi, labprāt piedalītos šāda veida akcijās arī 
turpmāk. 

25 

Mācību drava strops Apmeklētāju nebija. 0 
Kalnbundas Apmeklētāju nebija. 0 

Valda Paegļa bišu 
drava 

Pāris mašīnītes atbrauca, arī no Smiltenes TIC. Gāja 
mierīgi, bet aktivitāte bija, divas mašīnas pieteicās 
laicīgi, bet viena, kā no gaisa nokrita. Saimnieks bija 
samērā apmierināts ar visu akcijas norisi, tikai vēlējās 
vairāk izdales materiālus. 

6 

Liela Muiža 

Bija daudz cilvēku, zināja par Atvērtajām dienām, 
sestdien aktivitāte bija mazāka, svētdien cilvēku 
skaits bija stipri lielāks. Saimniekam pat nebija laika 
papusdienot, viena mašīna pakaļ otrai. Lielākoties 
cilvēki ieradās no Vidzemes puses. Saimnieks ar 
akciju apmierināts. 

50 

Mini Zoo Viesturi 
Apmeklētāji bija ļoti maz, ko saimnieks saista ar 
auksto laiku un rudens iestāšanos. 

2 

Ošu māja 
Ļoti maza atsaucība, ieradušies bija tikai daži 
apmeklētāji, kas arī nejauši uzgāja  informāciju 
internetā. 

2 

Līgatnes Vīna darītava 

Līgatnes vīna darītavā, akcijas ietvaros diemžēl 
apmeklētāju nebija, bet saimnieks labprāt uzzinātu, 
kā ir citiem gājis. Bet Līgatnes alā, kas ir arī saimnieka 
pārvaldībā, paviesojās 11 cilvēki akcijas ietvaros. 

11 

Brīvdienu māja "Meža 
Skuķi" 

Brīvdienu mājas «Meža Skuķi» piedāvājums akcijas 
ietvaros netika pamanīts. Nebija zvanu vai kādas 
citādas intereses no klientiem, kas atsauktos uz 
akciju. Taču šīs rudens dienas bija ļoti piemērotas, lai 
viesotos laukos un šajos datumos bija gan dzimšanas 
dienas pirts (2 cilvēki), kas aizrunāts jau mēnesi 
iepriekš, vietējie, Daugavpils novads, Vabole; gan 
pastāvīgie medus pircēji (2 cilvēki, Daugavpils), 
piedāvājumā gan āboli, gan dārza avenes, gan 
sēņošana; gan pusgraudnieku ābolu novākšanas talka 
(2 cilvēki, Rīga, paziņas). Acīmredzot Meža Skuķu 
akcijas piedāvājumu biju sagatavojusi nepietiekoši 
atraktīvi, lai ieinteresētu zvanīt vai kā citādi 
interesēties. Protams, pavasarī, kad bija jāiesniedz 
teksti reklāmām, nebija vēl zināms, ka šogad mūsu 
pusē būs tik bagātīga sēņu un ābolu raža. 

0 

Buliņi 
Akcijas ietvaros saimniecību apmeklēja pat vairāki 
autobusi. Saimnieks novērtēja akciju kā izdevušos. 

100 

Skaistā Rāzna 
Novada TIC sakarā ar "Atvērtajām dienām" 
noorganizēja profesionāļu braucienu, kurā piedalījās 
vairāki pieaugušie ar savām atvasēm. 

9 



Kafeja Alīda No "Atvērtām diena" neviens cilvēks neieradās. 0 

Lolita Duge 

Pieteicās iepriekš divas ģimenes, bet neatbrauca, 
Ieradās 3 apmeklētāji no tuvākās apkārtnes. 
Akcija - laba lieta, jo preses ieinteresētība un 
publicitāte man sniedza jaunus sadarbības partnerus. 
Turpmāk akcijā neminēšu par talku, strādāšanu, jo tas 
laikam nobiedēja pilsētas ļaudis. 

3 

Lapsas 
Akcijas ietvaros apmeklētāju nebija, tikai patstāvīgie 
klienti. 0 

Eglāji 

Saimniecību apmeklēja vairākas ģimenes abās akcijas 
dienās. Par akciju apmeklētāji bija informēti un tās 
ietvaros arī bija atbraukuši. Saimnieks ar akcijas 
norisi ir apmierināts. 

14 

Silkalni 

Saimniecību apmeklēja divas kompānijas, ģimene un 
draugu pulks, saimniece bija apmierināta ar akciju. 
Apmeklētāji pieteicās laikus, kas saimnieci ļoti 
iepriecināja, jo bija laiks apdarīt saimniecības darbus. 
Nākošajā dienā saimniecību apmeklēja LNT brokastis, 
lai noskaidrotu, kā saimniecei veicās. 

8 

Vējiņi 

Viena ģimene apmeklēja saimniecību "Vējiņi", 
pieteicās jau nedēļu iepriekš. Saimniece apmierināta, 
arī akcijas apmeklētāji bija apmierināti, jo 
nomakšķerētais loms bija liels. 

3 

Kalnmalas 

Akcijas ietvaros saimniecību apmeklēja 50 cilvēki, 
neviens gan iepriekš nepieteicās un brauca tā pat. 
Saimniece būtu vēlējusies, lai cilvēki piesakās pirms 
braukšanas. Akcija aizritējusi labi, un nekādu 
ieteikumu vai komentāru saimniecei nav. 

50 

Dieniņas 

Akcijas dienās saimniecību apmeklēja daudz cilvēku. 
Saimniece ar akcijas norisi ir apmierināta. Ieteikums 
būtu nolikt atvērtās stundas, kurās saimniecība gaida 
apmeklētājus, lai ir vieglāk saorganizēt piemēram 
zupas vārīšanas aktivitāti, jo pretējā gadījumā nav 
saidrs, kurā brīdī kāds atbrauks un kad jāsāk vārīt 
zupa. 

100 

Kurzemnieki 

Akcijas dienas sakrita kopā ar dārza svētkiem, kas 
apmeklētāju skaitu palielināja. Cilvēki gan brauca 
iepriekš nepiesakoties. Vislielākā aktivitāte bija 
sesdien. Ar akcijas norisi saimniece ir apmierināta. 

50 

Vītoliņi 

Akcijas ietvaros saimniecību apmeklēja piecas 
ģimenes, kuri gan brauca bez pieteikšanās. Bija daudz 
darāmā un saimniece pat stāstija, ka nepaspēja visu 
ieplānoto izstāstīt un izrādīt. Tālākājās šāda veida 
akcijās saimniece vēlētos, lai cilvēki piesakās pirms 
braukšanas. 

20 

Rēvici 
Saimniece bija apmierināta ar akcijas norisi, 
salīdzinot ar pavasara akciju, cilvēku skaits bija 
krietni lielāks. Saimniece bija priecīga, ka tomēr 

100 



lielākā daļa apmeklētāju brauca ar pieteikšanos, kas 
arī bija nolikts akcijas piedāvājumā. 

Rīvēni 

Cilvēku interese bija mazāka nekā pavasarī. 
Saimniekam grūti minēt iemeslu, kāpēc pavasara 
akcija bija vairāk apmeklēta, bet kopumā saimnieks ir 
apmierināts ar akciju, un šāda veida pasākumos 
labprāt piedalītos arī nākošgad. 

6 

Līcīši LTD 

Saimniekam gan grūti pateikt vai cilvēki ieradās 
Atvērto dienu ietvaros, vai brauca tāpat, bet 
apmeklētāju skaits kopumā bija liels. Atvērto dienu 
ietvaros saimniecību varēja apmeklēt aptuveni 50 
cilvēki. Saimnieks ar akcijas norisi bija apmierināts. 

50 

Dekšņi - 1 
Neviens saimniecību akcijas ietvaros neapmeklēja. 
Saimniecei bija iespēja netraucēti baudīt atvasaru. 0 

Ūši 
Saimniece apmierināta ar akciju, bija priecīga novadīt 
ekskursiju arī šim, mazajam, apmeklētāju pulkam. 2 

Skrīveru mājas 
saldējums 

Skrīveru mājas saldējumam bija ražena nedēļas 
nogale, ar trīs degustācijām, sākotnējo divu vietā. Ļoti 
apmierināti ar akcijas norisi. 

100 

Līči 

Saimnieces ieteikums būtu turpmāk izsūtīt plakātus 
un bukletus uz saimniecībām, kas piedalās akcijā, lai 
ir lielāka informētība un, lai cilvēki zin, kāpēc 
konkrētais pasākums notiek. 

Saimnieki 
precīzu skaitu 

norādīt 
nevarēja. 

Avotiņi 
Ar akcijas norisi saimnieks bija apmierināts, tikai bija 
ļoti pārsteigts, ka svētdien aktivitāte nebija vispār. 10 

Keramikas darbnīca 
"Saules ceplis" 

Saimniece ar akciju bija ļoti apmierināta, cilvēki gan 
ieradās nepieklājīgi agri, uzreiz pēc septiņiem rītā. 
Vienīgais mīnuss, ko saimniece novēroja, ir tas, ka 
cilvēki arī sagaidīja kādu plakātu, informatīvo bukletu 
par šo akciju. Nākošās šāda veida akcijās saimniece 
aicina "Lauku ceļotāju" izsūtīt plakātus saimniecībām, 
kuras piedalās akcijā. 

200 

Līcītis Akcijas ietvaros apmeklētāju nebija. 0 

Daibes Apmeklētāju bija stipri mazāk, kā saimnieki bija 
gatavojušies. Saista to ar mazo reklāmu. 

20 

Pie Tēvoča Garika Cilvēku aktivitāte bija maza. 4 

Pētnieciskā 

jaunsaimniecība 

"Gundegas" 

Mūs apmeklēja vairāk par 362 interesentu, taču, kuri bija 

ar "Lauku ceļotāja" nosūtījumu, kuri ieradās paši uz ogu 

lasīšanu sev, savai ģimenei, to nevaram novērtēt. Šie 362 

ir reģistrētie ogu lasītāji - "sev, savai ģimenei", kuriem 

varēja palīdzēt arī citi ģimenes locekļi. Par ekskursiju pie 

mums nav jāmaksā, jo nekas šeit nav būvēts par ES 

"palīdzības" naudu. Interesanti bija vērot kā vairākas 

kompānijas tikai solīja pavērot kā notiek dzērveņu 

lasīšana, bet tad tās visas "krita azartā" un kļuva par ogu 

lasītājiem vismaz uz 1 st. , salasot aptuveni 10 l katrs. 

Tad paši bija ļoti pārsteigti par savu varēšanu! Šajā dienā 

362 



šeit bija arī neredzīgo biedrība no Madonas ar atsevišķu 

autobusu, kuri faktiski rādīja piemēru visiem ar savu 

optimismu un interesi par Dabu. Dažas grupiņas 

izstaigāja visus piedāvātos maršrutus ( akači, ezers, 

kūdras ražotne, dzēreveņu šķirņu atšķirības) un apbrīnoja 

kā purvā ceļus var izveidot pilnīgi bez ES finansējuma, 

tikai ar pašu ražu. 
 

 

 

Apmeklētāju atsauksmes 
"Atvērtās dienas laukos" 

 

Anastasija 

Hahaleva un 

ģimen 

Labdien! 

Mūsu ģimene no sirds gribētu pateikties organizatoriem par "Atvērtam dienām 

laukos"!  Priekš mums tā bija lieliskā iespēja uzzināt par jaunām interesantām 

vietām, par kuriem vēl nebijām zinājuši. Mēs bijām priecīgi uzzināt kaut ko jaunu 

paši un parādīt lauku dzīvi bērnam. Mums tiešām bija lieliskas brīvdienas. 

 

Šoreiz mēs apciemojām: 

- mini-zoo "Pie tēvoča Garika", kur bijām pārsteigti ieraudzīt pat kenguru! Kā arī 

uzzinājām, ka viņš piedzimstot sver tikai ap 1 grammu! Meita bija laimīga 

pabarot trusīšus un vaverītes! 

- "Saimnieku cienastu" jeb "Līčī", kur mūs nepatīkami pārsteidza ar to, ka lika 

maksāt pat vilcieniņu "Lēcīga slieka", kaut gan pasakuma laikā Viņs bija 

pieteikts, kā bezmaksas. Mēs informējām darbinieku, taču ir nojauta, ka pēc mūsu 

aiziešanas pārējiem par vilcieniņu atkal lika maksāt.  

- saimniecību "Līcīši". Tur meitai visvairāk patika mazais kazlēns, kuru varēja 

glaudīt, bet mums, vecākiem, visvairāk patika kāzu produktu degustācija. 

Paldies, par šo feinu pasākumu! Gaidām nākamo! 

Ilze Zelča Sūtu foto no atvērtajām dienām laukos. Bilde uzņemta 21.septembrī brīvdienu 

mājā Laukmalās, Kaunatas pagastā, Rēzeknes novadā, kas arī ir akcijas 

dalībnieks. Spēlējam spēli par Rāznas laikmetiem. Pēc tam braucām uz kandžas 

muzeji, braucām ar zirga ratiem, un ēdām zupu.  Mums ļoti pasākums patika. 

Liels paldies. 

Roberts un 
Keitija 

20. septembrī apmeklejām atpūtas un sporta kompleksu trīssaliņas - ļoti skaista 

vieta atpūtai ar ģimeni. Paldies ka esi tik skaista Latvija!!!  

Twitter 
atsauksme: 

Apavi 40+ Zaiga 
@Lielakurpe 

Paldies, @Laukucelotajs, par lielisko brīvdienu pavadīšanas ideju. Lauku 
#atvertasdienas 

Trīne 
Diezgan skumji, ka jau sestdien plkst.11.00 nēģi Krupim bija beigušies. Nav vērts 

braukt,lauku ceļotāj! (SIA „Krupis”, Carnikavas nēģi) 

Zanda 

Atvērto durvju dienas protams ir forši, bet vajadzētu tomēr iepriekš brīdināt, ka 

par saimniecības izrādīšanu atsevišķa samaksa. Ja cilvēks atbraucis iepirkt 

produktus un viņam pirms tam izrāda saimniecību, ir patīkami, Bet pārsteigums, 

ja par to atsevišķu samaksu prasa. (Līcīši, Ltd.) 

 


